
Nova KS bo zaživela !

JOŽE DOLENC s Pijave gorice: »Samo-
stojnost je gotovo boljša, kot biti v veliki
skupini, pa čeprav bomo dokaj majhni. S svo-
jo dpsedanjo aktivnostjo smo mislim že doka-
zali, da smo zreli za samostojnost in da smo na
to pripravljeni. Že v dosedanji krajevni skup-
nosti smo imeli marsikaj prilagojeno našim
razmeram in sedaj bomo to lahko uresničili v
celoti. V samostojni krajevni skupnosti bodo
dobile večjo težo in tudi prednost naše želje
po trgovini«

ANA ŠERJAK s Pijave gorice: »Mislim, da
bo boljše, ko bomo sami. Jaz se sicer ne
spoznam kaj dosti, vendar si mislim, da bomo
lažje dobili trgovino, če bomo sami in tudi bolj
se bo vsak od nas zanimal za to, kot pa se
nekdo, ki ne živi tukaj in mu ni treba peš na
Škofljico ali pa čakati na avtobus. Mi pričaku-
jemo, da bomo lahko naredili več in povsem
sami bomo lahko odločili za kaj bomo porabili
denar. Pri nas imajo ljudje veliko veselje do
dela in mislim, da bo nova skupnost lepo
zaživela.

ANI MOHAR s Pijave gorice: »Mislim, da
bo delo še bolj zaživelo kot je doslej. Že sedaj
smo v krajevni skupnosti naredili precej, ven-
dar bomo v bodoče še več. Mladina je začela v
zadnjem času, ko je samostojnejša aktivneje
delati in mislimo, da bo podobno tudi z dru-
gimi stvarmi. Seve da bomo v novem okviru
postavili na prvo mesto našo glavno željo:
trgovino. Res, da so avtobusi pogosti, vendar
bi bilo treba začeti na Pijavi gorici oblikovati
neko središče. Zametek je lahko gasilski dom,
ki smo ga obnovili.«


